
Dear Leaders, 

  

Regarding the 1st round club officers training by each Division, District will subsidy each Division as follow 

policy; 

有關總會補助各分部辦理的第一次分會幹部訓練, 將依下列事項辦理; 

  

 

1、  The training session should be conducted by each Division Governor(s). 

這項訓練必須是由各分部總監主導(或聯合辦理) 

 

2、  District subsidy for each club 600 NT$ who assigns at least 4 club officers to join the training program only. 

總會將補助每個參加訓練的分會, 各 600 元, 條件是必須至少派 4 名幹部參加. 

(For example, if there are 14 clubs join the training. 12 of the them have at least 4 officers on site and sign their 

name. District will subsidy 12*600=7200 to the Division) 

(比如, 14 個分會參加某個訓練, 但是只有 12 個分會派足 4 人到場及簽名, 總會將補助 7200 元) 

 

3、 The club won't have any subsidy if the attendants from the club to the training program less 4.  

假如有分會沒有派足至少 4 位幹部參加者, 將不予任何補助. 

 

4、 The subsidy only be used in venue rental and printing materials.  

這項補助限於使用在場地租金, 以及印刷等費用. 

 

5、 After the training program, please submit the training attendants result and the payment receipt to George 

Yen.  

訓練完畢, 請將結果及經費支用收據, 寄給總會長 George Yen. 

 

 

The motion above had been approved by George Yen, District Governor.  

以上的動議業經總會長 George Yen 的核可. 

  

Dick Fu 

Lt. Governor Education and Training D67 

07-3802635(O) 

07-3868971(F) 

0933306735 

dickfu@mail.nstm.gov.tw 

  

PS. The training should be finished before the end of August. 

 


